
سه شنبه 02 آبان 1396 - 11:31

شانزدهمین جلسه کمیسیون کشاورزی، صنایع غذایی، آب و منابع طبیعی در ملکان

شانزدهمین جلسه کمیسیون کشاورزی، صنایع غذایی، آب و منابع طبیعی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن وکشاورزی تبریز

به منظور هم اندیشی اعضای این کمیسیون در خصوص پیگیری مصوبات و پیشنهادات مطروحه در سیزدهمین جلسه

کمیسیون ...

شانزدهمین جلسه کمیسیون کشاورزی، صنایع غذایی، آب و منابع طبیعی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن وکشاورزی تبریز به منظور هم اندیشی اعضای این کمیسیون در خصوص

پیگیری مصوبات و پیشنهادات مطروحه در سیزدهمین جلسه کمیسیون در شهرستان ملکان با حضور فرماندار و مسئولان جهاد کشاورزی این شهرستان و با دستور جلسات ؛

پیگیری مصوبات و پیشنهادات مطروحه در شهرستان ملکان و بحث و بررسی در خصوص برگزاری همایش منطقه ای آب و منابع طبیعی و محیط زیست در استان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز علیرضا آقا بالایی عضو هیات نمایندگان و رییس کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز با اشاره به اهمیت حضور

اعضای کمیسیون در شهرستان های مختلف استان به منظور بررسی مسائل و مشکلات حوزه تخصصی این کمیسیون گفت: بررسی میدانی مسائل و مشکلات شهرستان های

استان در بخش کشاورزی به صورت میدانی توسط کارشناسان این بخش که دهه های متمادی در این بخش فعالیت و تخصص دارند می تواند این امکان را فراهم آورد که که

راهکارهای عملیاتی با در نظر گرفتن منابع مالی و زمانی ارائه گشته و همزمان مشارکت و رضایت فعالان این بخش نیز در پی داشته باشد که این عوامل ضریب موفقیت برنامه

های تشکل ها و نهایتا توسعه مورد نظر را در پی خواهد داشت چرا که در نظر گرفتن شرایط اجتماعی و فرهنگی مناطق مختلف استان و کشور سبب خواهد شد که با کمترین

بازدارندگی در اجرایی پروژه های عمرانی مواجه گردیم.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره به چالشهای زیست محیطی و اشتغال در کشور و استان خاطر نشان کرد: باید تلاش نمایم تا با بهره مندی از ظرفیت های موجود مناطق

مختلف کشور مسائل و مشکلات زیست محیطی و اشتغال را مرتفع نمایم .

رییس کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز با اشاره به کیفیت انگور تولید شده در شهرستان ملکان خاطر نشان کرد: انگور ملکان به عنوان یکی از برند های مطرح کشاورزی در داخل و

خارج از مرزها کشورمان مشتریان فراوانی در اقصی نقاط دنیا دارد که می بایست تلاش نمایم با رفع مشکلات و موانع موجود، بازار ایجاد شده به واسطه این محصول همچنان به

صورت مستمر در اختیار تجار و تولید کنندگان ایرانی بوده و از مزیت های ایجاد شده در توسعه شهرستان ملکان و استان بهره مند شویم.وی مسئله آب را یکی از چالشهای جدی

در شهر ستان ملکان در بخش کشاورزی خواند و در خصوص مدیریت این مسئله خاطر نشان کرد: اصلاح الگو کشت و مدیریت بهینه آب در حمایت از این برند ملی موثر بوده و

استمرار تولید آن در سالهای آتی را فراهم نماید.

رئیس کمیسیون کشاوزی اتاق تبریز با اشاره به دستور جلسات کمیسیون تاکید کرد: باید هر چه در توان داریم در جهت توسعه و رفع موانع و مشکلات جامعه اقدام نمایم تا بتوانیم

مسائل و مشکلات جامعه را در کوتاه ترین زمان ممکن و با کمترین هزینه بر طرف نمایم.

خانی فرماندار شهرستان ملکان نیز با اشاره به این نکته که حدود سیصد هزار تن انگور در این شهرستان تولید و عمدتا به صورت کشمش به سایر کشور صادر می شود در خصوص

حفظ و بهبود برند ایجاد شده به واسطه این محصول در داخل و خارج از کشور خاطر نشان کرد: باید تمام نهادها و سازمان های تاثیر گذار در بخش کشاورزی حمایت های لازم در

خصوص بهره وری بهینه از منابع موجود در کشور را مهیا سازند. وی با یادآوری این نکته که در شهر ستان ملکان از هر هکتار باغ 24 تن محصول انگور برداشت می شود خاطر

نشان کرد: این شاخص در کشورهای همسایه صد الی صد و بیست تن در هکتار است، افزود: می بایستی تلاش نمایم با رفع مشکلات و موانع موجود و اصلاح و به روز کردن

شیوه های کشت از منابع موجود بهره برداری بهینه ای به عمل آوریم .

فرماندار ملکان با اشاره به زیر ساخت های موجود در شهرستان همچون؛ عبور خط راه آهن از این شهرستان، بزرگراههایی که این شهرستان را به مرکز کشور و سایر کشورهای

همسایه مرتبط می نماید، عبور خط لوله گاز، شبکه های برق و شهر ک سرمایه گذاری با 61 هکتار زمین مستعد کشت با فراهم بودن زیر ساخت های لازم و بهره برداری از فولاد

آلیاژی در شهر ستان که در تکمیل زنجیره فولاد استان ایفاء نقش خواهد نمود،یادآور شد با مدیریت موثر امکانات و شرایط موجود می توان شهرستان ملکان را به جایگاه مناسب

خود در استان و کشور ارتقاء داد. وی ایجاد دفتـر گمرکی در شهرستان و صندق حمایت از فعالان بخش کشاورزی (انگور و کشمش)را از جمله عوامل تاثیر گذار در راستای توسعه

اقتصادی شهر ستان خواند و از مسئولان ادارات و سازمان های مربوطه خواست در خصوص ایجاد اقدامات مقتضی را انجام دهند.

عباس زاده ناظر گمرکات استان در خصوص ایجاد دفتر گمرک در شهر ستان ملکان با تاکید بر این نکته که مسئولان گمرک در هر ساعت از شبانه روز در خدمت فعالان اقتصادی و

صادر کنندگان در سراسر استان هستند. یاد آور شد: برای صدور یک محموله صادراتی طبق قانون اقدامات 24 تا 27 سازمان بر روی محموله صادراتی لازم است که نمیتوان انتظار

داشت که همه این سازمان ها و نهاده های مربوطه در شهر ستان حضور داشته باشند لذا کارشناسان سیار گمرک در هر ساعت از شبانه روز در خدمت فعالان اقتصادی خواهند بود

تا در کمترین زمان ممکن مباحث گمرکی انجام و کالا به مقصد بازار های هدف صادر گردد.

شایان فر از اعضای کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز شفاف سازی و استفاده از پتانسیلهای تشکلهای مردم نهاد و گروه های مرجع در ایجاد زیر ساخت های لازم همچون ایجاد

صندوق را ضروری خواند و یاد آور شد برای بهبود وضعیت فعالان اقتصادی می بایستی نهادهای مردمی، انجمن های صنفی و سازمانها و نهادهای دولتی با همکاری و هم افزایی

مسائل و مشکلات پیش رو را مرتفع نمایند. وی در خصوص برگزاری همایشی در خصوص اب و منابع طبیعی خواستار عملیاتی نمودن مصوبات همایشهای قبلی شد.

هاشمی دیگر عضو کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز با تاکید بر این نکته که در دیدار استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم نوسازی و مکانیزه کردن تاکستان های استان تاکید شده است

در خصوص ایجاد صندوق حمایت از باغداران انگور ملکان گفت: از آنجایی که عمده سرمایه گذران بخش کشاورزی فعالان اقتصادی بخش خصوصی است ، هماهنگی فعالان

اقتصادی، انجمن های صنفی و تشکلهای مردم نهادها و ارکان های دولتی برای جلب و جذب سرمایه گذاران را ضروری خواند و پیشنهاد داد برای ایجاد صندوق انجمن های

صنفی با مردم و فعالان، اتاق بازرگانی با صادرکنندگان و نهادهای دولتی مباحث اداری را پیگیر باشند تا صندوق در کوتاه ترین زمان ممکن ایجاد و فعالان اقتصادی از مزایای آن

برخوردار کردند. وی در خصوص برگزاری همایشی در خصوص آب گفت: برای موفقیت هر طرح و برنامه ای می بایست ارتباط خود با جامعه هدف را قطع نکنیم و با مردم به
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صورت اقناعی صحبت بکنیم و به همین خاطر همایش هایی در خصوص آب و منابع طبیعی و محیط زیست در شرایطی که با مسائل جدی در این خصوص مواجه هستیم

ضروری به نظر می رسد .

اسکویی دیگر عضو کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز با اشاره به این نکته که در مدیرت بحران نباید جامعه هدف را فراموش کنیم پیشنهاد داد عنوان همایش «آب، انسان و منابع

طبیعی» باشد. وی ایجاد امنیت روانی در جامعه را پیش شرط مدیریت هر بحران خواند و یاد آور شد باید از خانه تا ساختار های کلان در ایجاد امنیت روانی و اعتماد اجتماعی

تلاش نمایم تا جسارت اقدام و عمل برای حل مسائل و مشکلات جامعه را ایجاد نمایم.

وی یا آور شد سیستم آموزشی ایران ترس را جایگزین جسارت و انفعال را جایگزین اقدام و عمل نموده که می بایست با کمک تئورسین ها و استراتژی ها از بند آن ها برهیم تا

جامعه روی سعادت و آرامش را ببیند.
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